
PROTOKOLL nr 11 den 19/8/57
vid sammanträde i Djurgårdens IF på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Eckerbrant, Liliequist.
Förhindrade: Nordlund, Norén, Lövdahl.

§
Upptogs överläggning med närvarande fotbollsrepresentanterna S. 

Bergh och B. Sandberg i anledning av vissa spelares planerade över
gång till IFK Stockholm, vars nuvarande tränare Kj. Cronqvist, 
tidigare medlem i DIF, förmodats vara den drivande kraften för att 
påverka spelarna i deras vankelmod. Den nu för övergång mest ak
tuelle spelaren, Stig Holmström, förklarades av sektionsrepresen
tanterna länge ha förebådat sin övergång. Eftersom den överenskom
melse, som gäller mellan DIF och IFK, kräver båda klubbarnas god
kännande för en spelares övergång, beslöts att Djurgården ej skulle 
godkänna Stig Holmströms transport till IFK därest inte Djurgårdens 
tränare direkt sade sig inte komma att ha användning för S.H. i 
det allsvenska stallet. Mod hänsyn till behovet av reserver i den 
1 1/2 år långa allsvenskan förutsattes att tränaren ej kunde se så 
generöst på situationen och att Djurgården därmed realiter redan nu 
kan meddela IFK sin vägran att släppa Stig Holmström.

Diskuterades med bandysektionens styrelse (G. Hedlund, J. Nyström 
och G. Keyser), som infunnit sig tillsammans med förre bandyord. 
Curt Söderberg, planer inför den kommande säsongen. De tre styrelse
ledamöterna förklarade sig stå fast vid sin tidigare meddela vilja 
att lämna styrelsearbetet. Sedan de jämrat sig någon timme över 
alla motigheter de ställts inför under senaste säsongen, framför 
allt ekonomiska sådana, förklarade de sig beredda stå kvar till 
det årsmöte, som med det snaraste skulle inkallas, och i samarbete 
med Söderberg försöka få tag i lämpliga styrelsekrafter. Sedan de 
tre lämnat mötet, diskuterades med Söderberg på ett positivare 
sätt läget för dagen. Han förklarade sig berodd ta ansvaret för 
sektionsarbetet och tillsammans med Eckerbrant omgående sondera 
möjligheterna att få fram funktionsdugligt styrelsefolk.

Rapporterade ordföranden från den ekonomiska fronten, att kommitté
arbetet i stort sett var klart och att nästa steg var att kalla 
samtliga revisorer till ett möte för slutlig genomgång, varefter 
fotbollsstyrelsen skall lämnas en rapport om resultatet.
På förekommen anledning beslöts tillskriva samtliga sektioner och 

infordra deras obetalade fakturor och besked om kassasaldot till 
dags dato. Samtidigt skall sektionsstyrelsernas meddelas, att ÖS 
frånsäger sig varje ansvar för gamla räkningar och andra skulder, 
som efter den begärda uppgiften om ställningen fram till i dag 
kan dyka upp ur gamla gömmor. Vederbörande sektion och speciellt 
dess kassör blir ansvarig för dylika undanhållna räkningar.

§
I ansökan av den 8/8/57 från boxningssektionen begärt anslag för 

träningsläger och ordnade av en turnering inom landet beviljades med 
till att börja med kr. 1.000:-



§ 85.
På förslag av fotbollssektionen beslöts medge Ola Edlund en höjning 

av dennes tidigare lån med ytterligare kr. 5.000:-
Förut lämnad säkerhet i form av inteckningar i fastigheten Bällsta 

2:54 i Vallentuna ansågs betryggande för även detta nya lån.

§ 86.
Skattmästaren föredrog en uppställning över hur anslaget från 

Idrottsstyrelsen disponerats för skidbackens underhåll etc. visande en 
sammanlagd kostnad av kr. 11.779, d.v.s. överstigande de två senaste 
årens anslag. Beslöts att jämte ett av skattmästaren uppgjort följe
brev översända tablån i föreliggande skick till Idrottsstyrelsen.



§
Föreningens krav på Bengt Grive om återbetalning pr omgående 

av hans skuld till bordtennissektionen på kr. 315:65 hade av G. be
svarats med att han snarast skulle meddela en amorteringsplan. Då något 
skriftligt emellertid ännu ej trots bestämt löfte ej kommit ÖS till
handa, beslöts ge honom en ny erinran.

§
Skattmästaren föredrog en uppställning över hur anslaget från 

Idrott sstyrelsen disponerats för skidbackens underhåll etc. visande 
en sammanlagd kostnad av kr. 11.779, d.v.s. överstigande de två senaste 
årens anslag. Beslöts att jämte ett av skattmästaren uppgjort följe
brev i föreliggande skick översända tablån till Idrottsstyrelsen.

Meddelande utanför protokollet:

Nummer på de olika paragraferna kan meddelas 
senare.

Något sammanträde måndag 26/8 1957 blir det inte, men 
sedan är sommaren slut och vi kör hårdare (och alla på en gång) på 
de kommande måndagarna.


